

# TO Commissie

**Datum & locatie:** 24/4/2025. Online meetig. 20:30:00u

**Aanwezig:** Simon Plasschaert, Dirk Bogaert (TO-coordinator- verslag), Chris Vermeiren, Erik Van Nuffel, Patrick Hendrickx

**Verontschuldigd:** Niki Devoldere

## Verslag

### 1. Aanduiding Be3 commissieleden:

Onlangs kregen de huidige commissieleden, Patrick Hendrickx (NTOC en NOC) en Dirk Bogaert (NTOC) een uitnodiging voor verlenging van hun mandaat van Dorian Boulvin, secretaaris -generaal Be3. Patrick (en tevens ook Greg Gillot – LF3) benadrukte aan Dorian dat de commissieleden worden gekozen en bevestigd door de liga's.

Blijkbaar wenste Dorian de huidige commissieleden nog enkele maanden aan boord te houden tot de nieuwe statuten en Be3 Bestuursorgaan zijn ingesteld, volgens Simon.

Beide 3VL leden wensen dus deze extra maanden aan boord te blijven.

### 2. Wedstrijdoverzicht, problemen en TO-aanduidingen:

- Momenteel zijn er nog enkele wedstrijden waar geen HR werd voor gevonden. Damme (1/6) en Leuven (11/5, Dirk wenst hier niet meer op te treden). Ondertussen werd vernomen dat de wedstrijd te Gullegem niet zal georganiseerd worden in 2025.
- Leuven: door onvoldoende rekening te houden met de opmerkingen in de verslagen en geen opvolgen van deze opmerkingen heeft Dirk zich terug getrokken als HR. Simon benadrukt dat er toestemming gegeven is door 3VL voor deze organisatie en dat het niet fair is om geen officials af te vaardigen naar Leuven. Er worden meerdere opties op tafel gelegd maar best is toch contact op te nemen met de organisatoren en in de toekomst betere afspraken te maken. Wordt vervolgd.
- BK Kasterlee: hoe kwam deze toekenning tot stand? Be3 had aan NOC info gevraagd maar werd door NOC nooit gegeven. Toekenning werd dus door RvB Be3 uitgevoerd. Chris geeft een aantal kritieke punten waar zeker, zeer snel, moet mee rekening gehouden worden alvorens de inschrijvingen opengaan. Ondertussen toegestuurd via email:

*“ \* De inschrijvingsprocedure waarbij niet alle eventuele deelnemers met een licentie kunnen ingeschreven worden.*

*\* De atletenbriefing van vorige edities waarbij nog altijd verwezen wordt naar reglementen en andere zaken uit het verre verleden.*

*\* De indeling van de wisselzone waarbij alleen een beperkt aantal atleten een vaste plaats krijgen toegewezen.*

*\* Het fietsparcours waar op een groot aantal plaatsen geen hulpdiensten kunnen komen (WT-regels om de 2 km toegang voor een ambulance).*

*\* Verschillende mogelijkheden tot frauderen (in het verleden al meermaals voorgekomen) zoals : Afsnijden van het parcours,*



- \* *Fietsers zonder nummer laten koptrekken voor deelnemers.*
- \* *Wisselen van fiets en wielen zonder de fietsen te laten controleren op verschillende plaatsen op het parcours.*
- \* *Hulp bij herstellingen wat tegen de reglementen is.*
- \* *Bevoorrading op het parcours door gelijk wie."*

- Patrick merkt op dat er geen contactgegevens vermeld staan op de 3VL TO entrance (ook niet zichtbaar voor HR). Zodat het moeilijk is om de organisatoren te contacteren. Simon zal met Isbapp contact opnemen voor toevoeging.

### 3. TO-Aanduidingen:

- Indien er zich onderling problemen voordoen zal dit op 3VL TOC besproken worden
- Er dienen hier en daar nog wat openstaande TO-plaatsen ingevuld te worden voor 2025.

### 4. Filip Vermont > NHR:

- Er zal nogmaals aan Be3 gevraagd worden om Filip Vermont als NHR te erkennen.
- Dirk heeft het betrokken vergaderingsverslag door gemaild aan de aanwezigen.
- Simon neemt dit verder op.

### 5. HR infomeeting betreffende nieuw evaluatieformulier:

- Patrick zal op 7/5 een infosessie leiden, Dirk zal de uitnodigingen versturen voor TEAMS meeting

Einde vergadering: 21:50u

Dirk Bogaert – TO coordinator